
Zápisnica č. 14 z rokovania AS Fakulty PEDAS 

 

 

Dňa: 6.5.2013 

Miesto a čas rokovania: zasadacia miestnosť dekanátu FPEDAS, 10.00 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (16 z 21 členov). 

Ospravedlnení: Ing. Branislav Kandera, PhD., Doc. Ing. Tomáš Klieštik, PhD., Ing. Sandra 

Krollová, PhD., Lívia Lippaiová. Pavel Žaloudek 

Hostia: podľa prezenčnej listiny (2). 

 

Program rokovania AS 

1. Otvorenie rokovania. 

2. Návrh na vymenovanie Doc. Ing. Martina Bugaja, PhD. za člena vedeckej rady FPEDAS. 

3. Návrh na počet prijatých doktorandov pre ak. rok 2013/14 

4. Návrh na formu vyplatenia zvýšenia osobných výdavkov pre zamestnancov verejného 

vysokého školstva podľa opatrenia č.3/2013 MF SR.  

5. Návrh rozpočtu FPEDAS na rok 2013 

6. Výročná správa o hospodárení FPEDAS za rok 2012. 

7.. Výročná správa o činnosti FPEDAS za rok 2012. 

8. Rôzne. 

 

Priebeh rokovania: 

Materiál na prerokovanie bol členom AS včas dodaný. 

1) V úvode predseda AS otvoril rokovanie a privítal pani dekanku, členov a ostatných 

hostí na zasadnutí AS. Vzhľadom na počet prítomných,  predseda skonštatoval, že AS je 

uznášania schopný. Predseda AS oboznámil členov AS s výsledkami doplňovacích volieb do 

AS za katedru vodnej dopravy a dekanát. Vo voľbách 29.11.2012 bol zvolený do AS 

Ing. Vladimír Šalaga, PhD.  

2) Pani dekanka prof. Križanová predniesla návrh na vymenovanie prodekana Doc. Ing. 

Martina Bugaja, PhD. za člena vedeckej rady FPEDAS. Bola schválená komisia pre 

uskutočnenie tajného hlasovania v zložení Ing. Blašková, RNDr. Branická.  

Uznesenie: AS FPEDAS schvaľuje Doc. Ing. Martina Bugaja, PhD. za člena vedeckej rady 

FPEDAS. 

Hlasovanie: 

Za  16 členov, 

Proti  0, 

Zdržali sa 0. 



3) Pani dekanka prof. Križanová predniesla návrh na prijatie 20 doktorandov v ak.r. 

2013/14. V diskusii vystúpil prof. Majerčák. 

Uznesenie: AS FPEDAS schvaľuje návrh na prijatie 20 doktorandov v ak. r. 2013/14. 

Hlasovanie: 

Za  16 členov, 

Proti  0, 

Zdržali sa 0. 

 

4) Pani dekanka prof. Križanová predniesla návrh na formu vyplatenia zvýšenia 

osobných výdavkov pre zamestnancov verejného vysokého školstva podľa opatrenia č.3/2013 

MF SR. 

Uznesenie: AS FPEDAS schvaľuje vyplatenie zvýšenia osobných výdavkov formou 

jednorazovej odmeny za 1. polrok 2013 

Hlasovanie: 

Za  16 členov, 

Proti  0, 

Zdržali sa 0. 

 

5) Návrh rozpočtu FPEDAS na rok 2013 predložila pani dekanka prof. Križanová. 

V diskusii k tomuto bodu vystúpili prof. Majerčák a prof. Gnap. 

Uznesenie: AS FPEDAS schvaľuje návrh rozpočtu fakulty PEDAS na rok 2013. 

Hlasovanie: 

Za  15 členov, 

Proti  0, 

Zdržali sa 1člen. 

6) Výročnú správu o hospodárení fakulty PEDAS za rok 2012 predložila Ing. Špalková. 

K zneniu správy neboli predložené žiadne pripomienky. 

Uznesenie: AS FPEDAS schvaľuje výročnú správu o hospodárení fakulty PEDAS za rok 

2012. 

Hlasovanie: 

Za  16 členov, 

Proti  0, 

Zdržali sa 0. 

  

7) Výročnú správu o činnosti FPEDAS za rok 2012 predniesla pani dekanka prof. 

Križanová. 

K zneniu správy neboli predložené žiadne pripomienky.  



Uznesenie: AS FPEDAS schvaľuje výročnú správu o činnosti FPEDAS za rok 2012. 

Hlasovanie: 

Za  16 členov, 

Proti  0, 

Zdržali sa 0. 

8) Rôzne 

-  pani dekanka prof. Križanová predložila na rokovanie AS návrh na nové organizačné 

usporiadanie Katedry ekonomiky a to na vytvorenie: 

1. Oddelenia makro a mikroekonómie 

2. Oddelenia manažmentu a marketingu 

3. Centra výskumu a transferu poznatkov 

Uznesenie: AS FPEDAS schvaľuje predložené organizačné usporiadania Katedry ekonomiky. 

Hlasovanie: 

Za  15 členov, 

Proti  0, 

Zdržali sa 1. 

 

 

V Žiline 6. 5. 2013 

 

Zápisnicu vyhotovil: RNDr. Milan Stacho, PhD. 


